
اظهار نظر مربی پدرخوب در مورد
بازی با غذا ودارو

اگروفودنیوز – شهرام فخار سرمربی و کاپیتان تیم پدر خوب در مورد
بازی پیش رو مقابل تیم غذا و داروی وزارت بهداشت گفت : بحث ما
کلیت این حرکت است هدف ما و مشارکت کنندگان در این مسابقات این
است که پیامی به مردم و دوستان صنعت بدهیم و برگزاری این مسابقات
قابل تقدیر است چون باعث نشاط و انرژی پرسنل و مدیران و حتی
تماشاچیان و دنبال کنندگان این مسابقات می شود و این عمل در
نهایت سبب نزدیکی دلها ، اتحاد و انسجام صنعت بویژه صنعت غذا می
شود. به نظر من این مسابقات یک گردهمایی بزرگ است برای اینکه
خانواه صنعت غذا پیام آور سلامتی باشند چه خوب که سایر صنایع نیز
از این صنعت الگوبرداری کنند . وی در بخش دیگری از صحبتهای خود
گفت امسال هشت تیم در مسابقات حضور دارد که باعث بالا رفتن کیفیت
مسابقات شده ، شاید مسابقات خالی از اشکال نباشد ولی دیکته
نانوشته است که بدون اشکال است . حال که این اتفاق خوش یمن و
میمون افتاده باعث شده صاحبین صنایع در کنارهم اوقات خوبی داشته
باشند . برای من باعث افتخار است که کنار بنده که موسس مجموعه
پدرخوب هستم ، کیوان فولاد مالک شرکت بیژن نیز بازی میکند و
همچنین چهر ه هایی از بازیکنان اسبق ملی که جز خانواده پدرخوب
هستند . برد و باخت تنها یک قسمت قضیه است مهم لحظات به یاد
ماندنی است که در اذهان و خاطر ها می ماند و تجدید دیدار دوستان
در زمین ورزش است . وی ادامه داد : بسیار خوشحالم که همه تیمها
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جلوی تیم پدرخوب از انگیزه مضاعفی برخوردارند و همین به ما انرژی
میدهد و نشاندهنده این است که همیشه قدر بوده ایم . وی درمورد
بازی پیشرو با غذا و دارو گفت : هیچ اطلاعی از ترکیب این تیم و
شیوه بازی این تیم ندارم ولی ما بازی خود را ارائه میدهیم . حضور
غذا و دارو در کنار تولیدکنندگان قطعا باعث ارتباطات بیشتر و
بهتر خواهد شد و کمک به تولیدات سالمتر است و این اتفاق مبارک

است.

ضمنا مربی تیم غذا و دارو تا لحظه مخابره خبر در دسترس نبود .


